

Protokoll Praktiskt möte SLAA videogruppen 2021-02-07 18-19

Johan väljs till ordförande

Axel till justerare

Ola till sekreterare

Föregående protokoll lästes upp och lades till handlingarna.

Frågor som bordlades vid förra praktiskt möte

- Ändra namn på gruppen
- Kommenteras på möten
- Minska gruppinventeringsmötes frekvensen
- Vem som helst kan avbryta

Godkänner dagordningen + tar upp protokollet från gruppinventeringsmötet 2021-02-06.

Rapport från kassören 1970 i kassan.

Utgifter:

- Zoom 167 kr/mån
- Hemsidan 40 kr /mån

Övriga frågor:

- Ska vi stänga chatten under mötet
- Besvärande att inte behandlar detta som ett vanligt möte, människor ligger i sängar eller är ute och springer och flåsar
- Hur ska vi bemöta nykomlingar kopplat till förra gruppinventeringsmötet
- Hur kontakta servicerep. i gruppen, något forum, whatsapp grupp?

Rapport från GSR

Andreas GSR är inte med och vice GSR Thomas har inte fått någon info

Protokollet från gruppinventeringsmötet, två frågor:

1. Var går gränsen för ok Crosstalk, hur defineras detta
2. En medlem i gruppen har kontaktas av kvinnliga deltagare som berättar om att de kontaktas av män för sponsring, vill dela nummer, uppfattats som inviter/ragging

1) Finns tydligt beskrivet i mötesordningen att vi inte ska kommentera eller referera till andras delningar, gör inga förändringar i mötesordningen

2) Beslutar att chatten bara ska vara öppen för meddelande till alla, inga enskilda meddelanden.
Johanna pratar med zoomansvarig som ändrar inställningen

